
 

Referat bestyrelsesmøde 27.10.2022 

Ugedag: Dato: Fra - til: Lokale: Referent: Ordstyrer: Mødeleder: Afbud: 

Tirsdag 27.10.22 17.00 – 19.00 
Online på 

Teams! 
RG Vivi RG 

Maria, 

Michael 

Pkt. Dagsorden Referat 

1. 

 

 

17.00-17.10 
Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmøde d. 16/8 
 

Referatet er godkendt uden anmærkninger 

2. 17.10-17.25 
Orientering fra ledelsen: 
Elevtal, økonomi og aktuelt fra 
skolen 
 

Der er fyldt op med elever i alle klasser, hvilket er meget 
overraskende på dette tidspunkt. Meget positivt! Vi er 
udfordrede på de stigende energipriser, men har 
heldigvis budgetteret meget konservativt, så vi får ingen 
slemme overraskelser. Vi styrer stadig mod et beskedent 
overskud for 2022. 

3. 17.25-17.40 
Orientering fra 
medarbejderrepræsentant 
 

Vi er ved at forberede os til Åben Skole.  
Meget stor ros til bestyrelsen for arrangementet omkring 
Langeskov Kræmmermarked, alt var perfekt og genial idé 
med uddeling af balloner. 
Bestyrelsens indlæg til forældremøderne var virkelig 
gode og meget passende i både længde og budskab. 

4. 17.40-17.55: 
Evaluering af Kræmmermarked 
 

Det er en god måde at få skolen på landkortet! 
Udvalget kæmpede lidt med at få besat vagterne, men det 
gik op til sidst. Det blev oplevet som positivt og med god 
stemning under hele arrangementet.  
Det virkede rigtig godt, at både forældre, elever og 
personale var til stede undervejs og gjorde god reklame 
for skolen. 
Standen stod et godt sted. Næste år behøver vi ikke at 
være der andet end ml. kl. 9.00 – 17.00. 
Der skal være endnu flere foldere fra trinnene næste år. 

5. 17.55-18.10 
Åben Skole 3. november 
 

Modellen fra tidligere år følges ret tæt. Der er boder i 
klasserne og rædselskabinet i D-klassens lokaler. Det er 
efterhånden blevet mere en familiedag, end det er en dag, 
hvor der kommer nye besøgende udefra. Vi holder fast i 
det, da det er et hyggeligt, samlende arrangement. 
Rasmus står for madboden med hjælp fra 
bestyrelsesmedlemmer og forældre. 

6. 18.10-18.30 
Julemarked 
 

Julemarkedsudvalget har fået tilsagn om 10 boder, hvoraf 
de seks er tilknyttet skolen. 
Der bliver solgt æbleskiver, saft, kaffe og te i køkkenet. C-
klassens forældre er ansvarlige for dette. Der blev 
orienteret om andre praktiske tiltag. Der er ikke så mange tilmeldinger, som kunne ønskes… 
Vi snakker om, at folk nok generelt har for mange 
arrangementer lige pt. 
Det overvejes, om Åben Skole og Julemarked næste år 
skal slås sammen. 
Vi holder markedet på et helt enkelt niveau i år og vil på 
kommende bestyrelsesmøde evaluere konceptet. 



 

 
 

7. SFO Der er pt. lidt uro i SFO-delen, men den har også i en 
periode været meget ramt af sygdom. 
For at lette presset fra hverdagen taler vi om vigtigheden 
af, at der er endnu tydeligere rammer omkring børnenes 
aktiviteter. 
Forældrene efterlyser en lidt mere rolig og respektfuld 
atmosfære. Der drøftes mulige tiltag på kommende SFO-
møde. 

7. 18.30-18.45 
Kommende større, økonomiske 
projekter 

- Bålhytte  
- Gymnastiksalsgulv 
- Trådløst netværk 

 

Bålhytteprojekt udsættes til foråret. 
Gymnastiksalens gulv bliver belagt med sportsvinyl og 
forventes færdigt inden jul! Rasmus er tovholder på 
projektet. 
Det trådløse netværk er opgraderet med nye routere, og 
vi afventer om det afhjælper problemet.  
Vi vil gerne have et fast underlag i skolegården i stedet 
for perlesten, da det vil åbne for mange muligheder for 
aktiviteter i frikvarterer og timer. Dette cleares med 
personalegruppen. 

8. 18.45 – 18.55 
 
Tiltag omkring besparelser på 
forbrugsudgifter. 
 

Vi er opmærksomme på at være sparsommelige med lys 
og varme på skolen. Der opkræves ikke ekstra betaling 
fra forældrene for øgede forbrugsudgifter. 

9. 18.55 – 19.00 
Evt. 
 
Dato for næste bestyrelsesmøde 
 
Punkter til dagsorden: 
 

Næste møde er 13/12 kl. 17.00 – 19.00. 
 
Punkter til næste møde: 
- Økonomiske projekter 
- Evaluering af Åben Skole 
- Evaluering af Julemarked 
- Nytårstaffel 10/1 2023 17.00 – 20.00 
- Status på SFO 


